

Canada Savings Bonds Obligations d'épargne du Canada



S5 REV. 04

Government of Canada Retail Debt Instruments
ORIGINAL ISSUE CORRECTION

Titres de dette du gouvernement du Canada
CORRECTION D'IMMATRICULATIONS ERRONÉES

PRESENTED BY / SOUMIS PAR					SALES AGENT / AGENT VENDEUR					BRANCH / SUCCURSALE					INSTITUTION									
STREET ADDRESS, P.O. BOX / RUE, C. P.																								
CITY, TOWN OR POST OFFICE / VILLE OU BUREAU DE POSTE															PROVINCE					POSTAL CODE POSTAL				
PLEASE PRINT CONTACT NAME / PERSONNE-RESSOURCE (EN LETTRES MOULÉES)										PHONE NUMBER / N° DE TÉLÉPHONE					FAX NO. / N° DE TÉLÉCOPIEUR									
										()					()									
CERTIFICATES ENCLOSED FOR TRANSFERS AND EXCHANGES / CERTIFICATS INCLUS POUR LES TRANSFERTS ET ÉCHANGES																								
PAR VALUE / VALEUR NOMINALE					DATE DD/JJ MM YYYY/AAAA					REQUESTED BY (Signature) / DEMANDÉ PAR (Signature)														
										X														

PRODUCT-SERIES-TYPE SUBMITTED PRODUIT-ÉMISSION-TYPE SOUMIS	PAR VALUE VALEUR NOMINALE	PLEASE PRINT CORRECTED REQUIRED REGISTRATION IMMATRICULATION CORRIGÉE REQUISE (EN LETTRES MOULÉES)	PRODUCT-SERIES-TYPE REQUESTED PRODUIT-ÉMISSION-TYPE DEMANDÉ

BANK OF CANADA USE ONLY / RÉSERVÉ À LA BANQUE DU CANADA					DATE DD/JJ MM YYYY/AAAA				
CASE ID / ID DU CAS					CLIENT ID / ID DU CLIENT				



For detailed instructions on completing Form S5, please refer to Manual S42 – *Instructions for Selling and Processing Canada Savings Bonds and Canada Premium Bonds*.

Form S5 may be used in the following situations, if your organization has provided a blanket letter of indemnity to the Bank of Canada:

1. **Original Issue Registration**
Corrections: minor corrections to the spelling of a client's name as it appears on the bond certificate. These corrections will be accepted by the Bank of Canada within 6 months of the original issue date.
2. **Cross Product Transfers:** transfers between Canada Savings Bonds and Canada Premium Bonds will be accepted by the Bank of Canada within 90 days of the original issue date. Please note the cross product transfer requests will be rejected if the product requested does not have the same issue date as the product submitted.

If your organization has provided a blanket letter of indemnity to the Bank of Canada, no further indemnification is required to accompany this transaction, within the agreed upon time frames.

Pour obtenir plus de détails sur la façon de remplir la formule S5, veuillez consulter le manuel S42 – *Instructions concernant la vente et le traitement des Obligations d'épargne du Canada et des Obligations à prime du Canada*.

La formule S5 peut être utilisée dans les situations suivantes, si votre organisation a présenté une lettre d'indemnisation globale à la Banque du Canada :

1. **Correction d'immatriculations erronées :** les corrections mineures dans l'orthographe du nom d'un client figurant sur son certificat d'obligation. Les demandes de correction seront acceptées par la Banque du Canada dans les six mois qui suivent la date d'émission originale.
2. **Transfert de produit :** les demandes de transfert entre les Obligations d'épargne du Canada et les Obligations à prime du Canada seront acceptées par la Banque du Canada dans les 90 jours qui suivent la date d'émission originale. Veuillez noter que les demandes seront rejetées si la date d'émission du produit demandé n'est pas la même que celle du produit soumis.

Si votre organisation a présenté une lettre d'indemnisation globale à la Banque du Canada, aucune autre indemnisation n'est requise dans les délais convenus.